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Moje przypuszczenia, Å¼e Å›ledztwo w sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w SK Janów Podlaski
w czasie, kiedy niÄ… kierowaÅ‚ Marek Trela, zostanie ponownie przedÅ‚uÅ¼one, sprawdziÅ‚o
siÄ™. Tym razem o kolejne 3 miesiÄ…ce &ndash; do 9 maja. DecyzjÄ™ podjÄ…Å‚ sam zastÄ™pca
prokuratora krajowego. To pokazuje, jak wielkÄ… wagÄ™ urzÄ™dnicy podlegli prokuratorowi
naczelnemu i ministrowi &bdquo;sprawiedliwoÅ›Ä‡&rdquo;, Zbigniewowi Ziobrze przykÅ‚adajÄ…
do tego, aby chroniÄ‡ innego ministra tego samego rzÄ…du, Krzysztofa Jurgiela, przed tym, aby
nie wyszÅ‚o na jaw, Å¼e kolejny (i najistotniejszy) jego argument za zwolnienie Marka Treli z funkcji
prezesa SK Janów Podlaski zostaÅ‚ wyssany z palca.

RÄ™czne sterowanieGorsza jest inna wiadomoÅ›Ä‡. Prokurator, który do tej pory prowadziÅ‚ to
Å›ledztwo, a który chciaÅ‚ je umorzyÄ‡, zarówno 3 miesiÄ…ce temu, jak i teraz, zostaÅ‚ odsuniÄ™ty
od sprawy. Oto oficjalne wyjaÅ›nienie, jakie na moje pytanie nadesÅ‚aÅ‚ mi rzecznik prasowy
Prokuratury Regionalnej w Lublinie: Åšledztwo dot. niegospodarnoÅ›ci w Stadninie Koni Janów
Podlaski do 15 lutego 2018 r. nadzorowaÅ‚ prokurator Bartosz KoÅ‚szut, któremu w tym dniu
wygasÅ‚a delegacja do wykonywania czynnoÅ›ci w Prokuraturze Regionalnej w Lublinie. Od 15
lutego 2018 r. referentem tego Å›ledztwa wyznaczono prokurator AgnieszkÄ™ Adamowicz.
Aktualnie prokurator Bartosz KoÅ‚szut wykonuje czynnoÅ›ci w jednostce macierzystej, to jest
Prokuraturze Rejonowej w Lublinie.  Jak czytaÄ‡ ten oficjalny komunikat. Prokurator KoÅ‚szut,
mówiÄ…c po ludzku, zostaÅ‚ zdegradowany, bo prokuratura regionalna stoi o szczebel wyÅ¼ej od
rejonowej. Smutne to, bo pokazuje, Å¼e &bdquo;rÄ™czne sterowanie&rdquo; w caÅ‚ej polskiej
prokuraturze, na czele której stoi Zbigniew Ziobro, jest stosowane. Skoro jakiÅ› prokurator nie
moÅ¼e znaleÅºÄ‡ dowodów winy na kogoÅ›, kogo trzeba z powodów politycznych zrobiÄ‡ winnym,
to siÄ™ tego prokuratora odsuwa i wyznacza nastÄ™pnego. W nadziei, Å¼e ten bÄ™dzie bardziej
spolegliwy i znajdzie kij na psa, którego trzeba uderzyÄ‡. Albo chociaÅ¼ skieruje sprawÄ™ do
sÄ…du, bo poprzedni byÅ‚ na tyle uczciwy, Å¼e nie chciaÅ‚ pÅ‚odziÄ‡ aktu oskarÅ¼enia z niczego.
Logicznie rzecz biorÄ…c, powinniÅ›my byÄ‡ spokojni, bo nawet jak prokurator spÅ‚odzi akt
oskarÅ¼enia z niczego, to przegra jÄ… w sÄ…dzie. Ale biorÄ…c pod uwagÄ™ to, jak PiS usiÅ‚uje
zdemolowaÄ‡ niezaleÅ¼noÅ›Ä‡ sÄ…downictwa i podporzÄ…dkowaÄ‡ je sobie za poÅ›rednictwem
ustaw i tych nielicznych sÄ™dziów, którzy zgodzili siÄ™ kandydowaÄ‡ do KRS, moÅ¼na siÄ™
obawiaÄ‡, Å¼e nawet dÄ™tÄ… sprawÄ™ PiS bÄ™dzie w stanie wygraÄ‡ w sÄ…dzie.ÅšciÅ›le
tajneTeraz trochÄ™ liczb. Ministerstwo rolnictwa po raz kolejny odmówiÅ‚o konkretnej odpowiedzi na
jedno z pytaÅ„ interpelacji poselskiej skÅ‚adanej przez posÅ‚ów PO, a mianowicie, ile kosztowaÅ‚y
Dni Konia Arabskiego i aukcja w Janowie Podlaskim w 2017 roku. O ile takie dane (inna sprawa,
Å¼e moim zdaniem spreparowane) podane zostaÅ‚y, jeÅ›li chodzi o czempionat i aukcjÄ™ z roku
2016, to za ubiegÅ‚y rok &bdquo;dobra zmiana&rdquo; uparcie odmawia odpowiedzi. Pytanie (nr 4, a
w sumie byÅ‚o ich 11) brzmi tak: Ile wyniosÅ‚y koszty organizacji sierpniowych Dni Konia Arabskiego
w Janowie Podlaskim w 2017 roku? Jaki jest stosunek tych kosztów do wpÅ‚ywów z Aukcji Pride of
Poland? A oto odpowiedÅº:Ad 2,3,4: SpóÅ‚ki Stadnina Koni Janów Podlaski Sp. z o.o., Stadnina
Koni MichaÅ‚ów Sp. z o.o. oraz MaÅ‚opolska Hodowla RoÅ›lin Sp. z o.o. zgodnie z
obowiÄ…zujÄ…cymi przepisami posiadajÄ… osobowoÅ›Ä‡ prawnÄ… i sÄ… niezaleÅ¼nymi
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podmiotami funkcjonujÄ…cymi w obrocie gospodarczym. NaleÅ¼y mieÄ‡ wiÄ™c na uwadze, iÅ¼
zgodnie z art. 38 Kodeksu cywilnego kaÅ¼da osoba prawna dziaÅ‚a przez swoje organy w sposób
przewidziany w ustawie i w statucie spóÅ‚ki. Kodeks SpóÅ‚ek Handlowych, w art. 201 § 1, okreÅ›la
natomiast w sposób jednoznaczny, iÅ¼ to zarzÄ…d prowadzi sprawy spóÅ‚ki i reprezentuje jÄ… na
zewnÄ…trz. Zgromadzenie Wspólników takich uprawnieÅ„ nie posiada. Wszelkie zawarte w
interpelacji pytania dotyczÄ…ce kwestii finansowych, jak równieÅ¼ wielkoÅ›ci produkcji mogÄ…
zostaÄ‡ uznane przez ZarzÄ…dy spóÅ‚ek za dane objÄ™te tajemnicÄ… przedsiÄ™biorstwa i jako
takie nie mogÄ… byÄ‡ ujawnione przez nikogo innego jak tylko przez te spóÅ‚ki (pyt. nr 2) lub
StadninÄ™ Koni Janów Podlaski Sp. z o.o. &ndash; organizatora Dni Koni Arabskiego (pyt. nr 3 i 4).
NaleÅ¼y podkreÅ›liÄ‡ równieÅ¼ fakt, iÅ¼ wymienione spóÅ‚ki sÄ… samofinasujÄ…cymi siÄ™
podmiotami prawa handlowego, których dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡ nie jest w Å¼aden sposób dotowana ze
Å›rodków publicznych. OczywiÅ›cie SK Janów Podlaski teÅ¼ odmawia odpowiedzi na takie pytanie.
Pracownicy KOWR (dawna ANR) majÄ… zakaz udzielania odpowiedzi na tematy kosztów Dni Konia
Arabskiego z roku 2017.Wcale siÄ™ nie dziwiÄ™. JeÅ›li porównamy koszty do przychodów z aukcji,
to zestawienie tych liczb jest katastrofalne dla &bdquo;dobrej zmiany&rdquo;. Koszty caÅ‚ej imprezy
(czempionat plus aukcja 2017) wyniosÅ‚y &ndash; to jest informacja nieoficjalna - 4 mln zÅ‚.
Zestawmy to z przychodami z aukcji: sprzedano wówczas zaledwie 6 koni za 410 tysiÄ™cy euro. W
przybliÅ¼eniu daje to 1 705 tys. zÅ‚. Na pierwszy rzut oka okoÅ‚o 2,3 mln zÅ‚ &bdquo;w
plecy&rdquo;. Ale tak nie jest. Wiele spóÅ‚ek skarbu paÅ„stwa wspomagaÅ‚o
&bdquo;dobrowolnie&rdquo; i na &bdquo;zasadach biznesowych&rdquo; Dni Konia Arabskiego jako
sponsorzy. Ile przekazali na tÄ™ imprezÄ™? Tego teÅ¼ nie sposób siÄ™ dowiedzieÄ‡, nawet
posÅ‚om na Sejm RP. Oto pytanie nr 5 wspomnianej interpelacji:Jakie spóÅ‚ki Skarbu PaÅ„stwa (i w
jakiej wysokoÅ›ci) wspóÅ‚finansowaÅ‚y organizacjÄ™ Dni Konia Arabskiego w 2017 r. w formie
wydatków na promocjÄ™, reklamÄ™, sponsoring itp.?  A oto odpowiedÅº: Ad 5: InformacjÄ™ na
temat sponsorów oraz kwot wydatkowanych na promocjÄ™, reklamÄ™ i sponsoring posiada
organizator imprezy tj. Stadnina Koni Janów Podlaski Sp. z o.o. i tylko zarzÄ…d tej spóÅ‚ki moÅ¼e
podjÄ…Ä‡ decyzjÄ™ o ich ujawnieniu. Przypomnijmy, Å¼e minister Jurgiel i kierownictwo ANR
alarmowaÅ‚o opiniÄ™ publicznÄ…, Å¼e umowa stadnin ze spóÅ‚kÄ… Poltur Barbary Mazur byÅ‚a
niekorzystana dla stadnin, czyli skarbu paÅ„stwa. No to policzmy. Gdyby aukcjÄ™ i czempionat z
roku 2017 organizowaÅ‚ Poltur, zgodnie z umowÄ… jedynym kosztem stadnin byÅ‚oby 12% odpisu
od sumy uzyskanych ze sprzedaÅ¼y koni. Å•atwo policzyÄ‡, ile wynosi 12% od  1 705 tys. zÅ‚. To
jest ok. 205 tysiÄ™cy zÅ‚! Inna sprawa, Å¼e gdyby Polturf zorganizowaÅ‚ aukcjÄ™, której wynik
byÅ‚by tak sÅ‚aby, to niechybnie by zbankrutowaÅ‚, nawet jeÅ›li weÅºmiemy pod uwagÄ™, Å¼e
firma Barbary Mazur takÅ¼e pozyskiwaÅ‚a sponsorów na Dni Konia Arabskiego. GÅ‚ównie na
czempionat, bo na samÄ… aukcjÄ™ (jako przedsiÄ™wziÄ™cie komercyjne) byÅ‚oby bardzo trudno
(o ile nie niemoÅ¼liwe) pozyskiwanie sponsorów. Tak wiÄ™c owe 2,3 mln zÅ‚ róÅ¼nicy miedzy
kosztami imprezy a zyskami z samej aukcji nie jest deficytem stadnin. PoniewaÅ¼ nie wiemy, ile
sponsorzy (spóÅ‚ki skarbu paÅ„stwa) wyÅ‚oÅ¼yli na Dnia Konia Arabskiego w roku 2017, nie wiemy,
ile wyniósÅ‚ faktyczny deficyt. JeÅ›li wyÅ‚oÅ¼yÅ‚y np. 2,5 mln zÅ‚, to stadniny mogÅ‚y nawet
wyjÅ›Ä‡ na plus. Ale trudno sobie wyobraziÄ‡, aby wkÅ‚ad sponsorów byÅ‚ aÅ¼ tak wysoki. Jaki
byÅ‚ naprawdÄ™? Tego siÄ™ zapewne za rzÄ…dów &bdquo;dobrej zmiany&rdquo; nie dowiemy
oficjalnie, bo kaÅ¼da z odpowiedzi jest niekorzystna dla &bdquo;dobrej zmiany&rdquo;. JeÅ›li
stadniny &bdquo;popÅ‚ynÄ™Å‚y&rdquo; (a tak zapewne jest) na imprezie w 2017 roku, jest to
zaprzeczenie tezy Jurgiela, Å¼e musiaÅ‚ ich (prezesów) zwolniÄ‡, bo wspólnie z Polturfem okradali
skarb paÅ„stwa. JeÅ›li zaÅ› wpÅ‚ywy od sponsorów wyniosÅ‚yby ponad 2,5 mln zÅ‚, to mielibyÅ›my
dowód na to, Å¼e &bdquo;dobra zmiana&rdquo; zaangaÅ¼owaÅ‚a spóÅ‚ki skarbu paÅ„stwa do
tego, aby tylko nie wyszÅ‚o na jaw, Å¼e poprzedni ukÅ‚ad (umowa stadnin z Polturfem) byÅ‚ bardzo
korzystny dla stadnin i nie byÅ‚o w nim niczego nagannego.Kreatywna ksiÄ™gowoÅ›Ä‡Inne liczby.
DotyczÄ… wyniku finansowego SK Janów Podlaski za rok 2017. Ministerstwo rolnictwa na konkretne
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pytanie z interpelacji (nr 1) odpowiedziaÅ‚o tak: Ad 1: Prognozowany wynik finansowy za rok
obrotowy 2017 dla poszczególnych spóÅ‚ekksztaÅ‚tuje siÄ™ nastÄ™pujÄ…co:- Stadnina Koni
Janów Podlaski Sp. z o.o. &ndash; zysk w wysokoÅ›ci ok. 100 000,00 zÅ‚;- Stadnina Koni
MichaÅ‚ów Sp. z o.o. &ndash; zysk w wysokoÅ›ci ok. 900 000,00 zÅ‚;- MaÅ‚opolska Hodowla
RoÅ›lin Sp. z o.o. &ndash; zysk w wysokoÅ›ci ok. 3 100 000,00 zÅ‚. Z mojej nieoficjalnej informacji
wynika zaÅ›, Å¼e juÅ¼ po aukcji wyliczenia zapowiadaÅ‚y, Å¼e rok 2017 stadnina janowska
zamknie deficytem ok. 2 mln zÅ‚. SzczÄ™Å›liwie po tym stadnina zdoÅ‚aÅ‚a sprzedaÄ‡ syna 
Pianissimy &ndash; Prometeusza za (ponownie to informacja nieoficjalna) za 300 tys. euro, czyli ok.
1 248 tys. zÅ‚. NastÄ™pnie stadnina sprzedaÅ‚a do BiaÅ‚ki 5 klaczy za ok. 500 tys. zÅ‚. Pozostaje
ciÄ…gle ok. 250 tys. deficytu. SkÄ…d wiÄ™c te prognozowane 100 tys. zÅ‚ zysku? A od czego tak
zwana kreatywna ksiÄ™gowoÅ›Ä‡. JakieÅ› przeszacowanie zapasów, czy zmiana wyceny
majÄ…tku trwaÅ‚ego bÄ…dÅº ruchomego (np. koni).CoÅ› trzeba byÅ‚o zrobiÄ‡, aby broÅ„ boÅ¼e
nie wykazaÄ‡ deficytu, bo to biÅ‚oby mocno w ministra Jurgiela. Te 100 tys. w porównaniu do 3,2
mln zysku z roku 2015 (ostatni rok rzÄ…dów Treli) i tak bije, ale nie aÅ¼ tak. ZawszeÄ‡ to jakiÅ›
zysk. Co innego niÅ¼ deficyt. Wojna na caÅ‚egoW poprzednim tekÅ›cie pisaÅ‚em o tym, Å¼e
najprawdopodobniej czempionat i aukcja zostanÄ… rozdzielone. Na zjeÅºdzie ECAHO prezes SK
MichaÅ‚ów Maciej Grzechnik oraz Tomasz Chalimoniuk (prezes Polskiego Klubu WyÅ›cigów
Konnych) zapowiedzieli, Å¼e czempionat zostanie zorganizowany na SÅ‚uÅ¼ewcu. Okazuje siÄ™,
Å¼e tym faktem jest zaskoczony prezes SK Janów Podlaski. Oto cytat: Z informacji, do których
dotarÅ‚o radio RMF FM wynika, Å¼e szefostwo KOWR chce imprezÄ™ zorganizowaÄ‡ na
warszawskim SÅ‚uÅ¼ewcu. - Jestem tym zaskoczony - nie ukrywa SÅ‚awomir Pietrzak,  prezes
janowskiej stadniny. - Narodowy Pokaz w Janowie Podlaskim zostaÅ‚ juÅ¼ zgÅ‚oszony do Kongresu
Europejskiej Organizacji Konia Arabskiego ECAHO. To siÄ™ odbywa prawie rok wczeÅ›niej, bo to
jest caÅ‚a procedura, zwiÄ…zana m.in. z zaproszeniem miÄ™dzynarodowych sÄ™dziów -
tÅ‚umaczy dziennikowi. Za czasów Andrzeja KrzysztaÅ‚owicza i Ignacego Jaworowskiego, a
potem takÅ¼e za czasów Jerzego BiaÅ‚oboka i Marka Treli obie gÅ‚ówne stadniny Å›ciÅ›le i
zgodnie ze sobÄ… wspóÅ‚pracowaÅ‚y. A teraz &ndash; wojna na caÅ‚ego.Kupcy przenieÅ›li siÄ™
gdzie indziejI na koniec kilka innych liczb. Jak wiadomo, Å¼ycie nie znosi próÅ¼ni. Przez wiele lat
najwaÅ¼niejszÄ…, najbardziej prestiÅ¼owÄ… aukcjÄ…, na której padaÅ‚y najwyÅ¼sze ceny i która
nadawaÅ‚a trend ogólnoÅ›wiatowy, byÅ‚a aukcja janowska. Jakie ceny na niej padÅ‚y w roku 2017
&ndash; wszyscy wiemy. NajwyÅ¼sza &ndash; 150 tys. euro za PrunellÄ™. A teraz kilka
najlepszych cen (w dolarach) z aukcji w Scottsdale 2018:Aurora Aljassimya &ndash; 110 000, Aria
Qatar's Angel &ndash; 130 000,  Alma HVP &ndash; 450 000, Bessolina El Marwan &ndash;
450 000 dolarów. I co? Przesycony rynek? Nadprodukcja koni rabskich? &ndash; jak tÅ‚umaczyÅ‚
Maciej Grzechnik. KtoÅ› ma jeszcze jakieÅ› pytania?Marek Szewczyk   
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